
ZAPISNIK

Zaplsnicar: Ivana Lacid

Tomislav Dzelalija - pozdravljam nazocne.

Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeda Grada Drnisa.

Zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeda je usvojen sa
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sa 16. sjednice Gradskog vijeca Grada Drnisa, odrzane dana 30. listopada 2023. godine, u 
velikoj gradskoj vijecnici, s podetkom u 18,30 sati.

REPUBLIKA HRVATSKA 
SlBENSKO-KNINSKA ZUPANIJA

Nazodni dlanovi vijeda:
Tomislav Dzelalija, Ante Pieadin, Antonija Vatavuk, Dragan Radeljak, Zrinka VukuSic, Petar 

Abramac, Ana Mrden, Josko Nedoklan, Marin Barisic, Vlatka Duilo, Ante Galic, Ivica Kosor (12)

Ostali nazodni:
Josip Begonja, Marija Lovric, Sime Cigic, Ivana Sucid, Danijela Drezga, Niveska Vlaid, Jure 

Dzaja, Davor Cupid, Davor Jakelid

Utvrdujem da je na 16. sjednici Gradskog vijeda od ukupno 14 vijednika nazocno 12 vijednika, 
te da postoji kvorum za valjano odlucivanje.

Opravdano odsutni:
Andelka Barisid, Bosiljka Janjic (2)
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GRAD DRNlS 
gradskovijeCe

KLASA: 021-05/23-50/04
URBROJ: 2182/06-23-03
Drnis, 30. listopada 2023. godine
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11 (jedanaest) glasova ZA i 
1 (jedan) glas SUZDRZAN 

te se vedinom glasova 
prihvaCa

vijeCni6ka PITANJA:

Vlatka Duilo - imam dva pitanja za gradonadelnika

placa zaposlenika, nama ono sto je vazno, Djedjeg vrtica DrniS 9 neusKlaaenih

drugim matenjalnim pravima zaposlenika u Djecjem vrticu Drnis.
Drugo pitanje, od zadnje sjednice Gradskog vijeda, podetkom rujna, u meduvremenu ie 

donesena Muka ah je i sklopljen Ugovor za financiranje izgradnje Centra za starije osobe u Dmisu 
konkretnf nnfiXk tn plan.a^nostl’ah 1 financijski plan. Znaci, kada mozemo ocekivati
konkretn pocetak radova na izgradnji Centra i kao te se financirati izgradnja samog Centra

JosipBegonja-jatepocetiprvooCentru. a
Na dio pitanja o Centra nadopunit te me gospoda Sudic.

Mi cmn n mCn?je’da Sm° T' dobili Odluku 0 financiranju, zatim je sklopljen Ugovor 2 listopada 
SAFUu HABORTzAni™^aPanjau9°v°ranaovamo’obavilira29ovoruMinistarstvufinancijaPu ' 
^nnufi ; Zanimal° nasJe. uvjeti, kako mi kao mala sredina mozemo, I da II uopce mozemo 
dignuti kredit i koliki, vezano za financiranje jednog ovako velikog projekta. Nakon neke dfeme ier ie 
odradena jedna radiomca koja je od strane Ministarstva rada organizirana prije jedno desetak dana za 
sve potpismke ugovora, 18 jedmica lokalne samouprave, pojavila se dilema da li kredit od HABOR a 
sam^nhnPrethOdnU su9lasnost Ministarstva financija, ministra, ili se mora dobiti suglasnost Vlade Ja 
stioom ?ur>Annm0tVar!0 83 mi,?lstr?rn’ 9- Pr'™rcem, i sa njegovim suradnikom. drzavnim tajnikom g

- Stipom Zupanom, te glavnom nzmcarkom gdom Spajic. Kazano je da ne da je dovolino miJI enie 9 
M|nlstarstva financija za ovaj kredit. Mi smo u fazi, popunili smo zahtjev za plan

nkmn t J' 'aT9 odobrava Hrvatski zavod za zapoSljavanje. Jo§ nije nikome odobreno pa 
30 tenA dt°b" °d°bre",e'lducl korak nakon t09a odobrenja bilo bi prethodno savjetovanje ko^e traie 
30 dena, a potom postupakjavne nabave. Ono sto mi kao lokalna zajednica, odnosno predsSko 
Sans0^ine oteBrite'Ma n°VI P'0—"“'dUbU9°dinU’ mislilismodat0mo2ei6iu 
Proraten 0 uvi£a HABOR A U ^niStarS,VU’ SUgerirala nam * da to ida a novi

Ako nekoga zanima ugovor, ovdje je, moze se pogledati.
ik-? “ gradonatelnik je sve opsimo obrazlozio.

Ja bin samo nadodala, odnosno ponovila
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2o dana od potpisa ugovora, imali smo obvezu dostaviti pocetni plan nabave posrednickom tijelu. Dakle, 
mi smo poslali 19. listopada. Iza toga smo imali provedbenu radionicu sa Ministarstvom socijalne skrbi i 
mirovinskog sustava i sa posrednickim tijelom razine 2, Hrvatskim zavodom za zapoSljavanje. Na toj 
radionici se pojavila dilema da li je kredit HABOR-a dvostruko financiranje ili ne. Mi smo ranije bili u 
razgovorima i sa Ministarstvom financija i HABOR-om. HABOR-u smo vec uputili zahtjev za dostavu 
indikativne ponude na 4 milijuna i 900 tisuca eura kao razliku izmedu ukupno prihvatljivih troskova, 
odnosno vrijednosti troskova i iznosa bespovratnih sredstava. Medutim, pojavila se dilema da li nam je 
to dovoljno s obzirom da je rijec o provedbi projekta gdje nema predujma i gdje se sva bespovratna 
sredstva mogu povudi iskljucivo metodom nadoknade. Dakle, mi moramo platiti racun, odnosno 
situaciju, pa tek onda podnijeti zahtjev za nadoknadu sredstava. Posrednicko tijelo ima rok od 60 dana 
za rijesiti ZNS, a Ministarstvo financija kaze, tako nam je receno, da svi oni koji su vjerovali u taj rok od 
60 dana da su se grdno prevarili. Mi smo, nakon toga, ponovno stupili u kontakt sa HABOR-om i 
zatra^ili indikativnu ponudu na 10 milijuna eura, dakle, ukupna vrijednost projekta. Sad trenutno 
cekamo, jer takvu odluku ne moze donijeti sama uprava, nego je potrebno sazvati nadzorni odbor 
HABOR-a.

§to se tice same nabave, prije samog prihvacanja plana nabave od strane PP2 tijela, mi ne 
mozemo pokrenuti nikakve postupke posebno veliki ovaj postupak izgradnje i opremanja, dakle, kao sto 
je gradonacelnik rekao, jedna od tocaka je i vasa suglasnost na plan nabave, dakle mi smo tu razdvojili 
postupak izgradnje i postupak opremanja. Smatramo da je tako lakse provesti postupak nabave nego 
da na jednog izvodaca prenesemo i opremanje i izgradnju. Takoder je to bila i sugestija SAFU-a. Mislim, 
za tako velike projekte da je ipak bolje razdvojiti te dvije nabave. Tako, da dekamo odgovor PP2, hoce li 
oni nama prihvatiti takav plan nabave. Odmah nakon prihvadanja, nasa je dokumentacija o nabavi u 
izradi. Troskovnik je uskladen. Ja se nadam, do kraja godine da ce se pokrenuti taj postupak. Kako je 
rijeC o nabavi velike vrijednosti, rok za dostavu ponuda je je minimalno 45 dana. Ide objava u 
Sluzbenom glasniku Europske unije.

Josip Begonja - vezano uz ovu tocku nemam namjeru da pricam nesto posebno o samom 
projektu, viSe-manje i vi, i svi nasi gradani, kroz protekle dvije, tri godine, a ne samo to, nego prifia o 
Domu za stare i nemocne, odnosno Centru je prica koja traje mozda deset, petnaest i vise godina.

Od Gospodarsko socijalnog vijeca u kojem se obavjestavamo da je u svojstvu miritelja, a ja 
onako po narodnu kazem, najprije se moras s nekim posvaditi i onda se ides miriti, a koliko se sjedam, 
niti ja osobno, niti kao gradonacelnik, a niti Grad nije se niti s kirn svadao, ocito je to nekakav hodogram, 
imenovan je gospodin Kacic iz Splita.

Razlozi toga mirenja su ovdje, zahtjev sindikata u predskolskom odgoju upuceni Gospodarsko 
socijalnom vijedu da, predmet spora, kako ga oni zovu, je sklapanje kolektivnog ugovora za djelatnost 
predskolskog odgoja i obrazovanja, neisplata placa radnicima Djecjeg vrtica sukladno clanku 51. 
Zakona o predskolskom odgoju.

Ova prica vezana za sklapanje Kolektivnog ugovora i prava na placu datira vec duze vrijeme, ali 
u ovoj godini imam tri zahtjeva, koja u pravilu dolaze putem mail-a ili postom, i to 13. veljace, 8. svibnja i 
6. listopada ove godine. S tim da smo sad po drugi put imali sastanak, prvi put je bio sastanak i ovo sad 
mirenje.

O cemu se radi.
Radi se o tomu, da sindikati i predstavnica u nasoj ustanovi Svemirka Matid, ne prihvacaju ono 

sto je miSljenje Vrhovnog suda i ne prihvacaju misljenje Ministarstva znanosti i obrazovanja koje je 
meritorno za tumacenje Zakona o predskolskom odgoju i obrazovanju. Njihova reakcija na ovo 
priopcenje je objavljena na stranicama Radio Drnisa, na web stranici Grada Drnisa, 
jednostavno, nije mogude potpisati ne§to sto je protuzakonito. Ja sam iznio, u tom svom obrazlozenju, 
neke place kako to imaju i neki drugi gradovi. Te place koje imaju djelatnici danas u Djecjem vrticu, bez 
zahtjeva sindikata, a to je taj dodatak od 13,725 % koji ce biti ukljucen od Nove godine u novi Zakon o 
koeficijentima, a kojeg danas, od 2006. godine uditelji imaju temeljem posebno sklopljenog Sporazuma.
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XnSpSS S" " "• ““
na tnio Ak° min('sl.ar®lvo’ a,t0 sam kazao danas u svom prioptenju, da sindikattreba rijesiti ovo pitanie 
mKfonio h sm.atrajuda'maJu Prav0’sa Mimstarstvom znanosti. Ako ministarstvo znanosti sutra dade

ikasTP-lPdda °’rn'ten10°dmahpotpisa,ikolektivniu9ovoriisplatitiuvecanjejo§ od 13% 
nhrarinfenh 7 li08 l..’n,n.'star Malen'ca'1 u P^om citanju toga Zakona, tocno stoji u 
dSP f k?efic')entinia da svi (i dodaci Kojiaa danas sklapaju po bilo kojim osnovama, 
dodatke imaju druga tyela a ne samo u prosvjeti. Imaju i drzavne sluzbe, inspektori u Poreznoi uoravi 
naSn!atop U LCIJI' taLk° d?ljel,' T° 6e e'nit' °d Nove 90dine sastavni di0 osnovn°g koeficijenta Tada mi 
na ovaj Pravilmk na koji ste kazali da smo dali suglasnost, a i tad smo rekli da i on ima rok traiania od 
cetin mjeseca. Moramo uskladiti neke koeficijente sa novim.

Tijek mirenja je iSao ovako.
vnrcui ^a.t0l?.|sastankujlJZ gospodina miritelja, i predstavnicu sindikata iz srediinjice, gospodu Iskru

'P P'C’bl 3 jeJ Pradstavnica ni'hovom povjerenstva u nasoj predSkolskoj ustanovi gda Matic 
Sinin! IT |Ca 9-Aa JuJ'(C r 9°nPOda ravnate|jica Vlaie’ isPred Grada je bila procelnica gda Sucit 
procelnica gda Lovnb, voditeljica Proracuna gda Brakus, bio sam ja. Mi smo mislili, da zbog 
vjerodostojnosh zapisnika, potrebno snimati, kao 5to se danas snima ova sjednica, pozvali smo

L4tCIC da Snima’da m0ZT°lmati sninlku sa tog sastanka-Oni se svi pobunili. I g. Kacic i ovi iz 
nnl m6 n,'ma anirnanje-,Oni su mishh da mi to snimamo za medije. 0 nikakvim medijskim 

STb ° TlC'k?a.paCe’ J.a sam se iznenadi0 da su oni dali bil° kakvo pnopcenje. Pogotovo 
akatsa fito XAkn t0 pTpteaJe sam ia morao reogirati, na temelju cinjenica, dokaza, na temelju 
akata a S o ce tko raditi, pnjetiti sa strajkom, ja cu samo reci da je Grad 2020 godine svim svojim 
proradunskim konsnicima pa i zaposlenicima u Djecjem vrtidu, kad je zbog korone u viSe navrata 
SriSTvi Pine(P 3 6ak'Sam Vrtie bili ZatVOreni'dok su neki smanjivali P|ate'mi smo svima 

kolednnn tS’ nova.ca' pod'jeliti eemo svima jednako- Nismo znali sta ta korona je, 
5 Ak riAHA m r H0 daJe' JnlJe,dU9° trajal°- Oni koji su smaniivali p|a4e oni su naknadno to i 
S U X ’-zh ? da T U r!dU’ ka° St0 sam rekao'nisu djeca u vrtiou zb°9teta' ne9° su fete 
pnmljene u vrtic zbog djece. Jer, ako nema djece, ne trebaju niti tete, niti vrtii.

Ante Galic - imam dva pitanja za vas g„ gradonacelnice.
Prvo pitanje, vezano je bas za tu djecu, za djefiji vrtic. Vidili smo najave Vlade RH da 6e 

sufinanorati lokalmm jedmicama cijenu djecjeg vrtica, pa me zanima koja be sada cijena biti, jel se 
nesto kongiralo po tom pitanju. J
7nAri 'XT P'taT vezan? Za1dmiaki sport Naime'KK D0§K vi4e u°Pte nema seniorskog time, 
znaci, vise nece nastupati u ligi di su do sada nastupali. Nogometni klub DOSK od jedanaest 
STr’JedAn83 POdrLieia Dmi§a'aostalidesetsa strane'RUDARda nespominjem taj 
seniorski tim, od petnaest, sesnaest igrafia nema u omladinskom pogonu niti jedno dijete

vMene Zaninia.’.na Koi' n.aoin Zajednica sportova njih financira, ako je 2019. donesen Zakon 
viXn ha— 'a2 Proraoijnaiedinice lokalnesamouprave mogu davati samo po broju djece a 
vidimo da klubovi pojedim, uopce nemaju djece, a dobivaju nas novae

Josip Begonja - nefiu vam mozda precizno u brojkama, vezano za vase prvo pitanie 
odgovonti,jerznatedasviroditeljineplacajujednako.Toovisionjihovomdohodovnomcenzusu ovisi 
FknnnmX3 "Ja' °V'T “J0"16 T ''ie d'je,e PrV°' drU9°'tU i,11ajU Odredeni P0Pusti' nazovi™ ih ta’ko 
n S5% neooSTtmhA^?n7-09 Je Za °VU Peda9o5ku 9odinu ia 359 eura. Niko 
cnKvfn 35 L 9 . b b p aea L Drzava sudJeluJe u ovoj cijeni od 359 eura sa 73 5 eura To ie 
subveneija o kojoj ste vi govonli. Roditelji maksimalno sudjeluju sa 77,11 eura, Stoje manje'neqo orosle

a 83 subvericijom'pa na nize'Tk0 Pla6a najveci iznos. Plabaju oni koji ima?u 
n apa S T r eUra'Za PrV° diie‘e- Ak°imaju drU9° diiete’ onda imaiu i04 5%, ako im je 
placa manja od dvije tisuce eura, onda jos popusta itakodalje
s. POSS’S161*Sa 20’'49 ,U"’na Kak0 " —I”* '*•
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Sto se tice sportskih klubova, ja sam sad od vas prvi put cuo da kosarkaSki klub DOSK nema 
seniorski sastav. Mi komuniciramo sa Zajednicom sportova. Taj novae se distribuira preko Zajednice 
sportova, koja u okviru svoga Izvrsnog odbora ima predstavnike sportskih klubova. Da li oni svi imaju 
prve sastave, ili ako imaju neki, je li to legija stranaca, ili kako ve6 je, ja to ne znam. Mi novae, imali smo 
jednu prijavu, od jednog gospodina, vezano za rad uprave nogometnog kluba RUDAR. Mi smo zatrazili 
svu dokumentaeiju. Nakon, doslovno, svakog papirica kojeg smo provjerili, nas novae koji je isao preko 
Zajednice sportova, za one namjene za koje su oni naveli, zaista se u to i potrosio. Da li oni imaju neke 
druge izvore, da li ima donatore, kako oni placaju nekoga igraca, trenera, mi u to ne ulazimo. To je za 
drzavna tijela.

Sto se tice toga da nitko nema mladi uzrast, nije na nama da ga mi stvaramo, na nacin da mi 
kazemo, evo imate ovu djecu, neke su stvari van nasih mogucnosti. Nije dobro da nema, konkretno, 
kosarkaski klub, to jer klub koji je po meni, respektabilan, na razini u kojoj se natjecao, navike se 
mijenjaju, ima ljudi koji ce radije izgubiti vrijeme uz video igrice, da ne kazem sta drugo, nego se baviti 
sportom. Bilo da je rijec o kosarci mili nogometu.

Ne znam sta bi vise rekao, novae bi trebalo kanalizirati sukladno Zakonu o sportu.
Ante Galic- referirati cu se na ovo pitanje vezano za vrtid. Sami ste rekli, sad ce biti cijena oko 

70 i nesto eura, a nekakav prosjek ce mozda biti oko 50,60 eura, znaci, imamo nekih tristotinjak djece, 
ili nesto malo vise, to je na godisnjoj razini negdje oko 180 tisuda eura. §to roditelji trebaju dati. 
Ako grad Sinj, koji ima preko 900 djece, upisanih u vrticu, plus, trista djece koji ne idu u vrtid, gdje 
gradonafcelnik plada za tu djecu koji ne idu, moze izdvojiti iz svog proracuna ogromna sredstva, zar mi 
ne mozemo izdvojiti oca 150,180 tisuca eura godisnje, a bacamo novce 300,350 tisuca eura za 
vanjsku rasvjetu. Ja sam sad isao iz pravea Splita, prema Dmisu, DrniS izgleda, u najmanju ruku Las 
Vegas. U najmanju ruku Las Vegas, §to se tice vanjske rasvjete. Iza deset sati, zimsko doba, ja ne 
znam kome rasvjeta uopce radi.

Josip Begonja - spomenuli ste drugi grad, ne znam da li oni to daju sve besplatno, ne znam 
niti koliko djece imaju, ali znam da imaju dva i pol puta veci proracun od nas. To je prvo sto znam za 
grad Sinj, on je puno veci od Drnisa. Ovaj dio kojeg ste vi izracunali, je oca 230 tisuda eura. To je za nas 
veliki novae. Toga se mi ne mozemo odreci.

Da li grad svijetli ovako ili onako, ima onih koji govore da je nedovoljno, ima onih koji govore da 
je puno, ali kako je cijena struje porasla, da nema drzavne subveneije, ja stvarno ne znam kako bi to 
islo. Sad smo sto led zarulja ugradili, iduce godine mislim da cemo tisucu, upravo iz ovih sredstava koje 
dobivamo od Nacionalnog parka Krka. Da li gasiti dalje, mislim da ne bi trebalo, mi imamo tri sata 
svjetlostaj, i kad promijenimo vise od 60% led rasvjete mogude da ga budemo i gasili. I da ostane cijelu 
noc gorjeti kao sto je nekada gorilo. Mozda u nekim selima i nema potrebe, ali sada su tu nove, 
moderne, stedne zarulje, koje ne trose niti 20% ove klasicne zarulje, koja sad gori.

Tomislav Dzelalija - sukladno zapisu sa facebooka sa Radio DrniSa od 28. rujna na kojem 
pise slijedece - „Ovako izgleda igraliste za male sportove, a ni djeeje igraliste na Podvornici ne zaostaje 
puno, za djecu predstavljaju vise opasnost nego prostor za igranje. Obnova kosarkaskog se najavljuje 
vec godinama bez pomaka, a ovako bi vjerojatno izgledalo i nogometno da se o njemu ne brine 
nekolicina volontera, entuzijasta, zaljubljenika u nogomet i Podvornicu, bez podrske Grada, dapace. 
Skolsko igraliste je takoder uzasno zapusteno.11

Moje pitanje, u kojoj je fazi obnova igraliSta u zoni sportskog parka Podvornica.
Drugo, molio bih da nam u pisanom obliku dostavite sve finaneijske aktivnosti od strane Grada 

u posljednje cetiri godine na nogometnom igralistu Podvornica i sredstva koja su dodijeljena od strane 
Grada u podrueju sporta, jer mi ovdje, kao vijecnici donosimo plan i program, pa bih vas molio, ovdje 
pise, bez Grada, u sto su utrosena ova finaneijska sredstva.

Josip Begonja - moram priznati, da sam i ja to isto proditao i malo ostao zatecen. Ali, to nije 
prvi put da na§ Radio DrniS, odnosno njihova web stranica, facebook, objavljuje nesto a da ne cuje 
drugu stranu, informaeiju, tako da stjecete dojam da to pisu aktivisti a ne tvrtka kojoj smo mi preko 70%
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T? •10mal° na dU§U onome tk0 vodi Radi0 Drn'S' Jer se mora odrediti hoce i biti direktor ili 
ce biti akhvist, ih ce mozda ici u privatnike, negdje trace.

o!t0.86 *•“ i9rali!ta’mi smo 93 pro®le 90dine uredili koliko smo mogli urediti ali tamo ie 
kamen spobcanja zid koji pnpada obitelji Kevic. Mi nemamo partnera za razgovor. Ako to Gradsko 
mnbm 'Od -Zet'od9ovornost na sebe da mi utrasimo sredstva u privatnu imovinu onda

nesio Kosia, an to je pnvatna imovina.
^1°Se tlfie °bnove k°5arkaskog igralista, da, mi smo napravili projekt, to ie negdie oko sto i 

finanr"Sk6a ■b" apl'c'rah na iedan od natjeCaja, i nismo s tim prosli. Sada, cekamo novu 
financ jsku omotmcu to je Mjera 7.4.1. i mi demo prijavitr sanaciju i uredenje postojedeg kosarkaskoq 
azInnad^nmenl'” d0Snd?br°isprojektirano'iz9ledazaistadobroizavedegradoveinema 9 

razloga da to ne pnjavimo. Da li cemo proci, o tom potom.
hivSnm u? 86 n?9°rnetn°9 k,uba cini mi se da se to malo igramo gluhog telefona i sa 

om upravom, nebu kazati sa sadaSnjom, do§lo je do nekakvih promjena u vodenju kluba.
rpkii Ja 6U V3m SVe °V0 datl napismen01 struene sllJzbe ce pripremiti za ove tetiri godine Sto ste vi

I sad je u tijeku natjedaj, otvaranje je danas ili sutra, za zavrsetak projekta natkrivania koie ie 
procijenjeno s PDV-om stotinjak tisuda eura, reflektori, navodnjavanjeP

I pnje mene, dok je bio pok. gradonacelnik Ante Dzelalija, nova zgrada, klupske prostoriie solari 
nek?hPdunnva k°"SU P0^6,"' ? kr0V'1 sad sm0, jednokratno, pomogli sa dvije tisuda eura zbog 
nekih dugova koji su imali, i u tijeku je nabavka dio sjemena, umjetnog gnojiva, kvarcnog pijeska da im 

SEir pov*na koiu ie pcrtrebno a*°se zap-
Ovo je samo dio onoga sto ce vam biti u izvjeScu Sto cu vam poslati.
A zaSto se neki ljudi tako ponasaju, to je i dio kucnog odgoja.

nriinHin/!??3 DU'5 ' ” pos!aviti jedno pitanie vezano za malonogometno igraliSte. Ili mozda 
p jedlog. Kamem zid je pnvatna imovina. Da li Grad moze ispred toga zida staviti nekakav betonski zid 
omSS°V;nir NajPrije °PaSn0' U9r°iava'ali moram re6i da sk°r° oko“dinena 
miTiiPnhd rlkadkV°9ZIV0tanama'Vrl°mal°sekorislk'umirseIjetiviseneodrzava,ali,ipaksam 
miSljenjada Grad mora imati jedno pnmjereno igraliste za djecu i mlade. Da vidimo, iznademo neko 
drugo rjesenje. Ja misbm da mi mozemo na svom dijelu, na tribinama, to je nasa imovina da mozemo 
n^d^ncv371? nL.ekakaV P?POm'Zld’ ne®t0, sendvie'Sad 9°vorim’ Pausalno, napamet, mislim da 
gradevmska struka moze dati nekakvo rjesenje.

Josip Begonja - ja se zahvaljujem na ovoj ideji, na ovom prijedlogu, mi cemo kontaktirati sa 
rindAmn ?am VrStU ldejnog rje§enja’da se naPravi troskovnik, da imovinsko pravno ne 
dodemo u situaciju da budemo tuzeni od obitelji. Vidjeti cemo kako to izvesti P

VlatkaDuilo - gradevinska inspekcija, da li ona moze izici na teren
Josip Begonja - meni nije poznato, ali, mozda i moze.

fn. . . Mi m°zemo naprayiti, od strane komunalnog redara, zapisnik o ocevidu, i na temeliu 
fotodokumentacije zatraziti gradevinsku inspekciju a ona reagira.

dnevnogTSto\a to*'lUlZakOnSkO'n °d Strane predla9afia predlo2ena * slijede6a "adopuna

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada DmiSa za sklaoanie

Nadopuna dnevnog reda se sa



Za danasnju sjednicu predlozen je slijedeci

DNEVNI RED

Dnevni red je usvojen sa
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Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne o potrebi donosenja ovih izmjena i 
dopuna, ovog rebalansa, iskljudivo radi zbog projekata i to nase predskolske ustanove 
Djecjeg vrtica za projekat prekogranicne suradnje, a vezan je za uredenje okolisa samog

1. Prijedlog II. Izmjena i dopuna plana Proracuna Grada Drnisa za 2023.godinu- predlagatelj: 
Gradonacelnik,

2. Prijedlog Izmjena i dopuna odluke o izvrsavanju Proracuna Grada Drnisa za 2023. godinu - 
predlagatelj: Gradonacelnik,

3. Prijedlog Odluke o postupku i visini naknade za osnivanje prava sluznosti i prava gradenja na 
nekretninama u vlasniStvu Grada Drnisa- predlagatelj: Gradonacelnik,

4. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za obracun komunalne naknade - predlagatelj: 
Gradonacelnik,

5. Prijedlog I. Izmjene Odluke o komunalnoj naknadi - predlagatelj: Gradonacelnik,

6. Prijedlog Pravilnika o stambenom zbrinjavanju osoba odredenih struka i zanimanja za cijlm 
radom postoji posebno iskazana potreba na podrucju Grada Drnisa- predlagatelj: Gradonacelnik,

7. Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o zabrani konzumiranja alkoholnih pica 
maloljetnim osobama na javnim povrsinama - predlagatelj: Gradonacelnik,

8. Prijedlog Odluke o odredivanju nagrade za rad clanovima Vijeca srpske nacionalne manjine 
Grada Drnisa- predlagatelj: Gradonacelnik,

9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Drnisa za pokretanje i 
provedbu postupka javne nabave i sklapanja ugovora o nabavi u sklopu projekta Izgradnja i opremanje 
Centra za starije osobe u Gradu Drnisu - predlagatelj: Gradonacelnik,

10. Izvjesce o pokroviteljstvima- predlagatelj: Predsjednik Gradskog vijeca,
11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Drnisa za sklapanje 

Sporazuma o sufinanciranju projekta Jzgradnja dijela kanalizacijskog sustava Drnis zapad-2“ izmedu 
Grada Drnisa i RAD d.o.o. Drnis- predlagatelj: Gradonacelnik.

12 (dvanaest) glasova ZA 
PRIHVACA

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA
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Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne
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8 (osam) glasova ZA, 
1 (jedan) glas PROTIV i

3 (tri) glasa SUZDRZANA, 
te se vecinom glasova PRIHVACA

8 (osam) glasova ZA, 
1 (jedan) glas PROTIV i 

3 (tri) glasa SUZDRZANA, 
te se vecinom glasova PRIHVACA

sa prijedlogom Odluke.

;om Izmjena i dopuna Odluke.

i dopuna Odluke o izvrsavanju Proracuna

2023. gSuSa se sa61"08IZn,jena ‘d0PUna P,ana PrOra*Una grada DrniSa 28

Ivana Sucid - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlog.

Bez primjedbi, Prijedlog Izmjena i / 
Grada Drnisa za 2023. godinu, usvaja se sa

Se nr a 0Vlh.spra''a> I8rala> kako ih nazvati. Zatim ureduje se jedna odprostorija koja 
mje bila uredena zatim zbor projekta Dalmatinska zagora i hostela koji je trebao biti otvoren 
zatim tuje projekat KRS, zatim spremmci koji se sufmanciraju sredstvima Fonda za zastitu ’ 
OKoiisa.

Rebalans se radi kako bi se mogli potpisati ugovori.
Ivana Sucic - ukratko upoznaje nazodne sa Izmjenama i dopunama.

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluke.
Odluka je bila na prethodnom savjetovanju, nije bilo primjedbi.

.hb.Jr prlmJedb1’ PrVedl°g Odluke o postupku i visini naknade za osnivanje prava 
sluznosh i prava gradenja na nekretninama u vlasnistvu Grada Drnisa, usvaja se sa

12 (dvanaest) glasova ZA
te se jednoglasno PRIHVACA
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Bez primjedbi, Prijedlog I. Izmjene Odluke o komunalnoj naknadi, usvaja se sa

AD -6/
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Dosadasnja Odlukaje iz 2018. godine, sad smo iznose morali preracunati u cure, 
drugo nismo mijenjali.

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za obracun komunalne 
naknade, usvaja se sa

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom I. izmjena.
Ovdje se takoder radi o konverziji I., II. i III. iz kuna u cure. Takoder i o prelasku 

odredenih naselja iz zone III u zonu II jer su se stekli uvjeti, a radi se o naseljima Sedramic, 
Tepljuh, Miocic i Biocic, koji su u meduvremenu dobili vodu, dio se ulica asfaltirao, tu je i 
javna rasvjeta.

10 (deset) glasova ZA i 
2 (dva) glasa SUZDRZANA, 

te se vecinom glasova PRIHVACA

9 (devet) glasova ZA,
1 (jedan) glas PROTIV i
2 (glasa) SUZDRZANA

te se vecinom glasova PRIHVACA

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Pravilnika.
U odnosu na raniji Pravilnik promijenjeno je slijedece -
Rijec - Sredisnji drzavni ured za obnovu i stambeno zbrinjavanje, mijenja se u 

Ministarstvo prostomog uredenja, graditeljstva i drzavne imovine.
Druga primjedba je bila u kunama izrazeni iznosi da se pretvore u eure.
Zatim, kao zanimanje, dodan je socijalni radnik.
Ivica Kosor - prije dvadesetak dana, kod mene u ured je dosla jedna gospoda, 

zabrinuta, gore na Pazaru zgrada je blizu zavrSetka, kaze da „pada“ na listi.
Zanima me, da li Grad ima ikakvog utjecaja na tu listu. Ja sam rekao, otidi kod 

gospodina gradonacelnika, pa vidi.
Zanima me da li Grad Drnis ima ikakvog utjecaja.
Koliko mi imamo, samo tri kadrovska stana.
Ovaj Pravilnik je, po meni, malo bizaran. Tu pise da se mogu bodovi dobiti za 

deficitaran kadar koji su potrebni Dmisu. Ovaj smo Pravilnik donijeli i prije. Tu pi§e, 50 
bodova - doktor znanosti. Teoretski, to moze biti povjesnicar. Sta ce on Dmisu. Medicinska 
sestra koja je potrebna, ima srednju skolu. To je malo tesko primijeniti u praksi. Hi smo mi to 
morali donijeti, a Dmi§ mora znati sto njemu treba. To se moze tumaCiti na sto nacina. Tko je 
taj tko ce reci §to Dmisu treba.
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■ J08? ®egOnja “ ovdje’ jedlnlca lokalne samouprave ne moze utjecati na to. Moze 
To ™Ca podrucne.samouprave- To se Provodi, natjecaj i ostalo, na web stranici nase Zupanije

SX„aku4Upa"'J“’ne Samo za nas' Pretpostavljam da i oni imaju neke kriterije Sto se 
S Ovaj Pravdmk je nastao na temelju Pravilnika o najmu stambenih jedinica koji je 
objavljen u Narodmm novinama 2019. godine. Kao i daljnji koraci gdje ja moram imenovati 
donr6" P r ST P° 8PranCi biV§eg Sredi5nJe8 d^avnog ureda. To povjerenstvo 
donosi svoj Poslovmk o radu a sve po naputku bivSeg SrediSnjeg drzavnog ureda.J

Sto se tice te gospode, meni se nitko nije obratio.
Ml ostvarujemo pravo na tri kadrovska stana, a ovo sto ste rekli oko doktora znanosti 

ako nu kazemo da nam je potrebna za Centar viSa medicinska sestra, onda se doktor znanosti 
nema 5to j^ljab, ill ako trebamo socijalnog radnika, onda se nema sto javljati netko sa 
srednjom strucnom spremom, zna se koju sprentu treba imati socijalni radnik.

it Mozda "Jecnik Nedoklan zna vise od mene, ali koliko znam natjecaj se objavljuje i 
rezultati na web stranici Zupanije. J J JC 1

Josko Nedoklan - da, kod mene, u mom Upravnom odjelu.
tpm r Vtov‘^tUil® ~,raeni’ UOp6e’ mo2e K tko utjecati na bodovnu listu koja se sacinjava na 
temelju nekih kntenja koji su unapnjed objavijeni, kako i na koji nacin utjecati, s poziciie 
autonteta. Vjerojatno sejavljaju ljudi koji po tim kriterijima imaju vise bodova

Ne znam za Sto se vi zalazete g. Kosor. Za kontinuitet. Nepotizma. Namjestanja. 
Intervencija. Vi ste sad to upravo sa ove govomice rekli. Trazite da netko utjece na bodovnu 
hstu sa pozicije gradonacelmka ill ne znam koga. Moram priznati da sam malo iznenadena

Ivica Kosor - glupo mi se uopce upustati u raspravu. Ja sam samo rekao da se 
gospodin gradonacelmk na neki nacm ogradi da nema veze s tim. A mi znamo da 
na ZmZ; R - “ t0.SUmnjajU- Ne”oj‘e S6 praviti blesavi' Nem°jte mene slu£aj™ Prozivati 
na nepotizam. Bice veci nepotizam od vas i od HNS-a. Nemojte me uopce vuci za jezik Ja 
msam govono msta o nepotizmu, nego sam samo rekao da se gospodin gradonaCelnik ogradi 
HST q „ 1 - gospodine Kosor, stranke su stranke. Necu govoriti niti o HNS-u niti o

r t CU USP°,redltl seb,e 1 vas- Ja se dvadeset godina aktivno bavim politikom, niti na 
jednoj hsti msam bila, jesam li kakav poticaj dobila od Grada Dmisa. Jesam mozda nesto 
PravnVza4? T' 3 krdrat 11 aSfa'ta ’Spred svojih vrata- Jesam tra2ila da se mijenja 
Z fT zb"njavanJe Grada Drai§a da bi mozda mogla povuci nekakva sredsL

r v K PZ t3 l°bna 8raniCa 23 oslobadanje °d komunalnog doprinosa da bi 
gospodin Kosor bio osloboden od placanja komunalnog doprinosa kad je radio svoju kucu.

To je ta razlika, bitna, izmedu mene i vas.
Ivica Kosor - recite, sto sam ja to dobio od stambenog zbrinjavanja. Koju pomoc i u 

kojem iznosu. Ja msam dobio niti lipe od Grada Dmisa. Nisam niti trazio^ako sam imao 
pravo. Moja supruga je bila, u tom periodu, mlada od 40 godina, osloboden sam ja i svi oni 
koji su u DmiJu. Zasto ne bi oslobodili ljude koji grade. Trazio sam za sebe i sveZruge

A vi cete mi govonti o moralnosti. Moj kucni odgoj ne dozvoljava, posto ste vi zena 
da vas ne bi uynjedio. Svi znamo kako ste se vi politicki bavili politikom Vas odnos sa ’ 
noded™ grad°nacelnlk0®’ sa aktualnim gradonacelnikom, sta ste sve radili, i kakav je vas 
v°niste radTovdiZsZ • 'T' Pa CijeH Z”a’ kak° vi “on^te. Nema sta
vi mste radih ovdje sa vijecem i na svaku ste tocku skakali, a sad odjednom sve super Vi 
govonte o moralu i mem govonte da sam ja dobio nesto od Grada. Recite sta.

Tomislav Dzelalija -ja bih vas molio da se drzite Poslovnika.
n v a cJ?Ca KTOSOr ~1 da sam Ja miienjao komunalnu naknadu radi sebe. Moze vas biti sram 

” "" ”i ”» k>» "»»i V
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Marija Lovric - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluke.

AD -8/

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluke.

AD -9/

Ivana Sucic - ukratko upoznaje nazocne sa prijedlogom Odluke.
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Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o odredivanju nagrade za rad clanovima Vijeca 
srpske nacionalne manjine Grada Dmi§a, usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o zabrani 
konzumiranja alkoholnih pi6a maloljetnim osobama na javnim povrsinama, usvaja se sa

9 (devet) glasova ZA i 
3 (tri) glasa PROTIV, 

te se vecinom glasova PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA i 
1 (jedan) glas PROTIV, 

te se velinom glasova PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA i
1 (jedan) glas SUZDRZAN, , 

te se vecinom glasova PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA i 
1 (jedan) glas SUZDRZAN, 

te se vecinom glasova PRIHVACA

Nakon iznijetog, Prijedlog Pravilnika o stambenom zbrinjavanju osoba odredenih 
struka i zanimanja za cijim radom postoji posebno iskazana potreba na podrucju Grada 
Drnisa, usvaja se sa

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada 
Drnisa za pokretanje i provedbu postupka javne nabave i sklapanja ugov9ora o nabavi 
u sklopu projekta Izgradnja i opremanje Centra za starije osobe u Gradu Drnisu, usvaja
se sa
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PRIMA SE NA ZNANJE.
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Zapisnicar:
PREDSJEDNIK:

Tomislav-Ozelalija, dipl. ing.

12

Predsjednik vijeca zakljucuje rad sjednice.

Sjednica zavrsila sa radom u 19,50 sati.

12 (dvanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Tomislav Dzelalija - ukratko upoznaje nazodne sa Izvjescem.

Izvjesce o pokroviteljstvima,

p W 5te ffiwwIvanaL^cic

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazofine sa prijedlogom Odluke.

Bez pnmjedbi, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada 
Drmsa za sklapanje Sporazuma o sufinanciranju projekta „Izgradnja diiela 
kanalizacijskog sustava Drnis zapad - 2 izmedu Grada Drnisa i RAD d.o.o. Drnis, usvaja


